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2025. február 13. 

 
 
 
A megjelent tagok száma 65, azaz a Közgyűlés határozatképes. 
 
Jegyzőkönyvvezető: Glück Krisztina (többség elfogadta)  
 
Levezető elnök: Vass Bálint (többség elfogadta) 
 
18:23-kor VB megnyitja az évindító közgyűlést (2024-25-es tanév második félévének KGy-e). 
 
Napirendi pontok nem módosulnak az e-mailben megküldötthöz képest: 
 

1. Igazgatói Beszámoló 
2. Választmányi elnöki beszámoló 

3. Gazdasági elnökhelyettes beszámolója 

4. A kollégiumi közösséget és kollégiumot érintő kérdések és válaszok 
5. Új Választmány megválasztása 

 
Új napirendi pont javaslata nem érkezik, a megjelent tagság többséggel elfogadta a napirendi pontokat. 
 
1. Józsi Mihály Igazgató Úr beszéde 
 
Bolyai Kollégiumért Alapítványhoz pályázhatunk: utazástámogatás, konferencia. 

Kollégium anyagi helyzete bizonytalan, nyáron lesz költségvetés. 

Rektorválasztás lesz februárban, minden pályázatban szerepelnek a szakkollégiumok. 

Sok sikert kíván a következő félévre! 
 
2. Választmányi elnöki beszámoló 

Program mcs-ot Tárkányi András vette át. Sikeresen lezárult a mentorrendszer. Bolyai születésnapot 

szerveztünk, alumnival erősebb kapcsolat kialakításán dolgozunk. Hagyományos programok is sikeresen 

lezajlottak. 

Informatika mcs leltározott, új tagokat tanított be, új levelezőlistákat hozott létre és honlapfejlesztés 

zajlott. 

Külügyesek rekrutáltak (nyílt nap, ELTEFeszt), Interkoll szervezése, közösségi média felületek 

megújítása, új arculat. 

TREND rendbeszedte a társalgót, a szárítószobát, selejtezés kezdődött. 

Konyha: új konyhafőnök, minden jó, meglepetéssel készülnek. 

Szakszemináriumok és kurzusok meghirdetése Neptunban. VB ismerteti a rendszer működését.  

Áramlik a tudás és tapasztalat a szakkolik között, jó kapcsolat a KolHÖK-kel. 

Kérdések: 

Csóka Péter: milyen lépés van még vissza, hogy átmenjen a neptunos rendszer? Igazából már most is 

elindulhatott volna. 



Mikulás Zsófi: kredittúlfutás esetén mi lesz? Nem kell kifizetni az ebből eredő túlfutást. 

Balatoni Bori: szabválkreditnek számít? Igen. 

Takács Késa Róza: Értékelés milyen rendszerben lesz? Csüteste kétfokozatú, szakszemikről még nem 

tudjuk. 
 

Az elnöki beszámolót egyhangúlag elfogadtuk. 
 

3. Gazdasági elnökhelyettes beszámolója 

 

Újbuda pályázat: kulturális programok és kényelmi eszközök beszerzése. SZKOLL-t nem pályáztunk 

idén. 

TKR ismerteti a kollégium költéseit. 
 

A gazdasági elnökhelyettesi beszámolót többséggel elfogadtuk. 
 
 

4. Kérdezz-felelek, egyebek 
 

Glück Krisztina: Mi lesz a Kaktusz helyével? Tanterem asztalokkal, székekkel, amit elsősorban a 

kollégium használna. 

Csóka Péter: Csatornázási munkálatok befejeződtek? Nem tudjuk, nem választmányi hatáskör. 
Gurin Tamás: Elromlott mosogató mikor lesz kész? Bármelyik pillanatban. 

Molnár Matyi: Lesz BoChor, csütesték után.  

Csontos András, Tárkányi András: Lesz Bolyai Konferencia, nagyon jó lesz, gyertek. Amúgy kötelező is. 
Fleiner Zsigmond: A google naptárba légyszi vezessük fel az eseményeket. 

 

5. Új Választmány megválasztása 

 
Jelölések: 

 Varga Szilárd 

 Csóka Péter 

 Farkas Bendegúz 

 Takács Késa Róza 

 Tárkányi András 

 Molnár Mátyás 

 Szépvölgyi Gergely 

 Turu Tamás 

 

Szavazás eredménye: 

Varga Szilárd 58 

Takács Késa 52 

Tárkányi András 51 

Csóka Péter 42 

Farkas Bendegúz 39 

Szépvölgyi Gergely 37 

Molnár Matyi 23 
Turu Tamás 13 

A választmányi szavazás első 5 helyezettje megszavazza, hogy 7 főre bővüljön a Választmány. 

 
19:23-kor VB lezárja a Közgyűlést. 

 



A Közgyűlés lezártát követően a Választmány megválasztja az elnököt és az elnökhelyettest. 

Varga Szilárd elfogadja az elnöki jelölést. 6 igen, 1 tartózkodás mellett megszavazva. 

Csóka Péter elfogadja a gazdasági elnökhelyettesi jelölést. 6 igen, 1 tartózkodás mellett megszavazva. 

 
A Bolyai Kollégium választmányi elnöke Varga Szilárd, gazdasági elnökhelyettese Csóka Péter. 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

Vass Bálint Glück Krisztina 

Levezető elnök  Jegyzőkönyvvezető 

 
 


